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Vragen van de leden De Krom,
Teeven, Zijlstra en Weekers (allen
VVD) aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
de minister van Justitie over
relschoppers in een zwembad in
Maastricht. (Ingezonden 8 oktober
2009)

1
Kent u de artikelen «Jongeren
terroriseren zwembad»?1

2
Is het waar dat een aantal jongeren
zich zodanig misdraagt dat andere
badgasten door de overlast steeds
vaker wegblijven? Zo ja, wat vindt u
daarvan?

3
Zijn de in het artikel vermelde feiten
waar, zoals het bedreigen van het
personeel, het openbreken van
kluisjes, het gooien met etenswaar en
ruzie zoeken met andere badgasten?
Kunt u de Kamer inlichten over de
precieze aard en omvang van de
misdragingen?

4
Is van deze en/of andere relevante
feiten aangifte gedaan bij de
autoriteiten? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, wat is daarvan het resultaat? Is
er door politie c.q. justitie
ingegrepen? Zo ja, hoe? Zo nee,
waarom niet?

5
Is het waar dat als gevolg van dat
wangedrag de bezoekersaantallen
teruglopen? Vindt u het aanvaardbaar
dat als gevolg van het wangedrag
van een aantal jongeren mensen een
publieke voorziening als een
zwembad mijden? Zo nee, wat gaat u
daar aan doen?

6
Deelt u de mening dat het eerder
sluiten van het zwembad om
verveling te voorkomen de
omgekeerde wereld is, in die zin dat
de goedwillende badgasten daar het
slachtoffer van worden, en dat in
plaats daarvan de relschoppers
moeten worden aangepakt? Zo ja,
waarom gebeurt dat dan niet?
Zo nee, waarom niet?

7
Waarom is er geen toegangsverbod
voor de relschoppende jongeren
ingesteld? Bent u van mening dat dat
zou moeten c.q. kunnen? Kunt u dat
toelichten?

8
Zijn de ouders van deze jongeren op
het gedrag van hun kinderen
aangesproken? Zo ja, hoe? Zo nee,
waarom niet? Is het mogelijk c.q. acht
u het wenselijk de schade – i.c.
omzetderving als gevolg van kortere
openingstijden en de teruglopende
bezoekersaantallen – op de daders
en/of hun ouders te verhalen? Zo ja,

wanneer gaat dit gebeuren? Zo nee,
waarom niet?

9
Welke maatregelen bent u
voornemens te nemen om dergelijke
problemen aan te pakken c.q. in de
toekomst te voorkomen?

1 De Telegraaf, 7 oktober 2009 De
Limburger/Limburgs Dagblad, 7 oktober 2009.
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